
Protokół Nr LIV/10
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 29 września 2010 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 17.30

Obecnych na Sesji – 20 radnych – lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.
Nieobecni – radny Waldemar Słowiński.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała radnych Rady Miejskiej, Prezesa Zarządu PGK „Sanikom” Pana Andrzeja Wojdyłę, 
Burmistrza Miasta,  zaproszonych gości, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców 
miasta.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji uczestniczy 19 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady ( w chwili rozpoczęcia nieobecna była radna Bogusława Krawiec), co stanowi quorum, przy 
którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Informacja Prezesa SANIKOM Sp. z o.o. n/t dalszej współpracy z Gminą Miejską.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany gruntów.
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kamiennej 

Górze.
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  zasady  udzielania 

stypendiów dla uczniów gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska 
Kamienna Góra.

11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn.: „Przedszkole Publiczne 
Nr 1 z Grupami Żłobkowymi” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Spacerowej 12 w celu 
jego przekształcenia w jednostkę budżetową pn.: „Przedszkole Publiczne Nr 1 z Grupami 
Żłobkowymi” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Spacerowej 12 i nadania tej jednostce 
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statutu.
12. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn.: „Przedszkole Publiczne 

Nr 2” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. T. Kościuszki 4 w celu jego przekształcenia
w jednostkę budżetową pn.: „Przedszkole Publiczne Nr 2” z siedzibą w Kamiennej Górze 
przy ul. T. Kościuszki 4 i nadania tej jednostce statutu.

13. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego pn.: „Przedszkole Publiczne 
Nr  3”  z  siedzibą  w  Kamiennej  Górze  przy  ul.  Papieża  Jana  Pawła  II  20  w  celu  jego 
przekształcenia  w  jednostkę  budżetową  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  3”  z  siedzibą
w Kamiennej Górze przy ul. Papieża Jana Pawła II 20 i nadania tej jednostce statutu.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze, obszar „U”.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia środków, jako wkładu własnego na realizację 
zadania pn. „Remont drogi gminnej – ul. Księcia Bolka I w Kamiennej Górze”.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   utworzenia  obwodu  głosowania  w  szpitalu  dla 
przeprowadzenia  głosowania  w  wyborach  do  rad  gmin,  rad  powiatów  i  sejmików 
województw  oraz  wyborach  Burmistrza  Kamiennej  Góry,  zarządzonych  na  dzień
21 listopada 2010 r.

17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów na rok 2011.
18. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2011.
19. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej.
20. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  szczegółowych  zasad  i  trybu  udzielania  ulg

w  spłacaniu  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg.

21. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  rachunków  dochodów  własnych  w  jednostkach 
budżetowych Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2010 rok.
23. Informacja Burmistrza Kamiennej Góry z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za

I półrocze 2010 r.

24. Sprawy różne.
25. Zamknięcie Sesji.

Przewodnicząca RM poprosiła o zamianę punktu 7 z 4, w związku z prośbą Prezesa SANIKOM 
sp. z o.o. (zał. Nr 2 do protokołu).

BM  poprosił  o  wycofanie  z  porządku  obrad  punktu  18  „Podjęcie  uchwały  w  sprawie  stawek 
podatku od nieruchomości na rok 2011” (zał. Nr 3 do protokołu) w związku z prośbą Komisji RM, 
które potrzebują więcej  czasu na podjęcie  decyzji  w tej  sprawie.  RM jednogłośnie,  tj.  przy 19 
głosach „za” wyraziła zgodę na wycofanie punktu z porządku obrad.
BM poprosił o wprowadzenie do porządku obrad punktu  „Podjęcie uchwały w sprawie nadania  
statutu Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze”, który był przedstawiony radnym podczas spotkania 
roboczego. RM jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” wyraziła zgodę na wprowadzenie punktu do 
porządku obrad.
Przewodnicząca RM poprosiła o wprowadzenie tego punktu pod dotychczasowym punktem 18.

Ad. 3.   Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze  

Przewodnicząca RM poinformowała, iż protokół Nr LII/10 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej 
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Górze z dnia 25 sierpnia 2010 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodała, że nie 
zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej ktoś chciałby 
takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Na salę obrad przybyła radna Bogusława Krawiec.

Ad. 4. Informacja Prezesa SANIKOM Sp. z o.o. n/t dalszej współpracy z Gminą Miejską.

Prezes Andrzej Wojdyła odniósł się do problemów przedstawionych w zaproszeniu na dzisiejszą 
Sesję. Poinformował, że do chwili obecnej nie ma uzasadnienia wyroku Sądu, a wydając go oparł 
się  jedynie  na  porządku  obrad  Zgromadzenia  Wspólników,  w  dniu  kiedy  jako  udziałowiec 
przyjmowane były Boguszów-Gorce. Zgromadzenie swój błąd naprawiło i porządek obrad został 
zmieniony  oraz  po  raz  kolejny  została  podjęta  uchwała  o  przyjęciu  Boguszowa-Gorc  jako 
udziałowca, przy jednym głosie przeciwnym, tj. Gminy Miejskiej Kamienna Góra.
Poinformował również, że w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie w Chełmsku Śl. 17 gmin, 
które  uczestniczą  w budowie  środkowo-sudeckiego systemu gospodarki  odpadami.  Zaproszeniu 
zostali wszyscy wójtowie, burmistrzowie oraz przewodniczący rad tych 17 gmin. Gminę Miejską 
reprezentował  Z-ca  BM  Pan  Kazimierz  Kawa  oraz  Przewodnicząca  RM  Pani  Małgorzata 
Krzyszkowska.  Było  ponad  40  osób,  również  Marszałek  Województwa  Pan  Marek  Łapiński
oraz  Dyrektor  WFOŚiGW  z  Wrocławia.  Projekt  został  bardzo  dobrze  przyjęty  przez  władze 
samorządowe  województwa,  gdyż  jest  to  największy  projekt,  który  uzyskał  dofinansowanie
oraz skupia b. dużą ilość gmin. Gminy, które dopiero teraz wejdą do projektu będą uczestniczyć
w wydatkowanych częściach przez poprzednich wspólników. Stąd do poniesienia będą mniejsze 
koszty tej inwestycji, dla Gminy Miejskiej wyniesie on ok. 250 tys. zł. Pracujemy nad tym, aby 
przygotować  dokumenty  do  podpisania  umowy  na  dofinansowanie  inwestycji.  W  następnej 
kolejności  pozostaje  przygotować  procedurę  przetargową  i  podpisywać  umowy.  Przy  sprawnej 
organizacji w I kwartale 2012 r. inwestycja powinna zostać uruchomiona.
Prezes  odniósł  się  również  do  uwag  z  poprzedniej  Sesji,  dotyczących  porządku  na  Rynku
w Kamiennej Górze i po obradach podjął działania, aby to naprawić. Niestety w temacie nic się nie 
zmieniło  i  w  dniu  jutrzejszym  wyciągnięte  zostaną  konsekwencje  w  stosunku  do  osób 
odpowiedzialnych.

Radny J. Gorczyca zapytał, na jakiej podstawie ponownie przyjęto gminę Boguszów-Gorce do 
spółki mimo sprzeciwu Gminy Miejskiej Kamienna Góra?

Prezes odpowiedział, że nie zamierza komentować decyzji Zgromadzenia Wspólników.

Radny J. Gorczyca zapytał Adwokata co można w takiej sytuacji zrobić?

Adwokat A. Łebek odpowiedział, że trudno mu się merytorycznie wypowiadać w kwestii, której 
praktycznie w ogóle nie zna. Interesy GM reprezentuje BM i pytanie powinno być zadane jemu, do 
czego to zmierza i czy to się opłaca. Nie znane jest również uzasadnienie wyroku i stąd trudny jest 
komentarz do tej sprawy. To Prezes powinien z kolei ustosunkować się do tego, dlaczego przegrał 
sprawę i czy jest decyzja w sprawie odwołania.

Radny  J.  Gorczyca zapytał,  czy  w  takiej  sytuacji  powinny  być  podejmowane  jakiekolwiek 
decyzje, skoro nie ma uzasadnienia?

Adwokat wyjaśnił,  że  wszystko  musi  iść  dalej  i  toczyć  się  swoim  rytmem,  bez  względu  na 
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uzasadnienie. Wyrok dotyczy tylko konkretnej uchwały.

Wiceprzewodniczący RM A. Jasiński zapytał, jaka jest obecnie struktura właścicielska? Gmina 
Miejska  przed  przyjmowaniem  kolejnych  udziałowców  miała  49%,  obecnie  38%,  i  zapytał,
czy przewiduje się, że w przyszłości nadal % udziału będzie się zmniejszał?

Prezes odpowiedział, że spółka została powołana  do realizacji konkretnego zadania. Tworzyło ją 
Miasto Kamienna Góra i Lubawka, potem dołączyło 6 gmin, niedługo będzie ich 17. Już wtedy 
zmniejszy się udział, nawet do poniżej 30%.

Radny J.  Gorczyca zapytał,  czy można podać przybliżoną wartość księgową Boguszowa-Gorc 
przed przystąpieniem do spółki? I czy prawdą jest, że po zrobieniu inwestycji wzrosną opłaty za 
wywóz nieczystości?

Prezes odpowiedział, że ceny może wzrosną, ale jeśli tak, to raczej w związku z tym, że większość 
rzeczy drożeje, nie wiem, co się wydarzy.
Dodał, że wartość księgowa Boguszowa-Gorc jest nieistotna z punktu widzenia przyjęcia, gdyż my 
nie  przejęliśmy  całego  przedsiębiorstwa,  a  tylko  jedną  działalność,  a  mianowicie  gospodarkę 
odpadami. Przejęliśmy również 18 osób (obecnie 17).

Radny  B.  Wągrowski poinformował,  że  cały  III  etap  inwestycji  miał  być  sfinansowany
z działalności własnej spółki,  a teraz mamy informację,  że miasto ma dołożyć 500-600 tys.  zł. 
Zapytał, ile poszczególne gminy będą musiał dołożyć w tej sytuacji na III etap? I skąd jeszcze inna 
informacja, że będzie to kosztowało gminę 1.300 – 1.400 tys. zł.?

Prezes odpowiedział, że tak jak wspominał już dzisiaj miasto będzie to kosztowało ok. 250 tys. zł. 
przy całym koszcie ok. 40 mln zł. Może na wstępnych etapach podawane były inne ceny, ale przy 
udziałach  nowych  wspólników  i  przy  wiadomej  kwocie  dofinansowania  one  mogły  ulec 
zmniejszeniu.

Radny  B.  Wągrowski przytoczył  zapisy  uchwały  Nr  1  z  12.11.2005  r.  z  Nadzwyczajnego 
Zgromadzenia Wspólników, które mówią, że całość inwestycji finansowana będzie przez spółkę 
SANIKOM.

Prezes zauważył, że może była to uchwała techniczna, która była niezbędna do złożenia wniosku 
do RPO. Co do kwot, potrzymał swoje stanowisko wypowiedziane na dzisiejszej Sesji.

Radny B. Wągrowski zapytał, dlaczego do chwili obecnej nie dostał odpowiedzi na zadawane na 
poprzedniej Sesji pytania, które zostały również przesłane pocztą? Zapytał również Adwokata, jaki 
termin na odpowiedź obowiązuje Prezesa.

Adwokat odpowiedział, że tutaj nie obowiązuje KPA i nie ma konkretnego terminu na odpowiedź.

Radny  B.  Wągrowski zapytał  dlaczego  cena  wywóz  śmieci  w  Mieroszowie  wynosi  7,60  zł.,
a  w  Kamiennej  Górze  9,50  zł.?  Wg  zapewnień  byłego  Z-cy  Prezesa  cena  miała  być  w  lipcu 
wyregulowana, a do dnia dzisiejszego nic nie zostało zrobione. Zapytał, dlaczego Kamienna Góra 
ma dopłacać do Mieroszowa?

Prezes odpowiedział, że nie zna dokładnych cen w danych miejscowościach, ale na pewno nie jest 
tak, że Kamienna Góra dopłaca do Mieroszowa.
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Radna C. Róg raczej niemożliwym jest, że Prezes nie wie, jaka będzie cena za odbiór nieczystości, 
po zakończonej inwestycji, gdyż takie dane powinny być znane przed rozpoczęciem i podawane do 
wiadomości publicznej.

Radny Z. Nagórny zapytał,  czy przyjmując do spółki Boguszów-Gorce będzie realizowana ich 
strata i czy będzie to pokrywane z wypracowanych zysków?

Prezes odpowiedział, że inne ceny w innych gminach wynikają z polityki cenowej i nie jest tak,
że spółka nie zastanawia się nad nimi. Konieczne jest doprowadzenie do końca inwestycji, obecnie 
III etap, dzięki czemu ograniczymy odprowadzanie, a tym samym koszty składowania odpadów. 
Dzięki  nowoczesnej  technologii  będzie  możliwym  utrzymanie  cen  na  dość  niskim  poziomie. 
Boguszów-Gorce na działalności odpadami miał ok. 500 tys. zysków. Obecnie mamy niewielką 
stratę,  ale  to  nie  jest  związane  z  przyjęciem Boguszowa-Gorc.  Stratę  niwelujemy ok.  100 tys. 
miesięcznie  i  na  koniec  roku  planujemy mieć  zysk.  Nie  zakłada  się  również  strat  w  związku
z przyjęciem Boguszowa-Gorc.

Radny B. Wągrowski zauważył, że we Wrocławiu ceny za wywóz śmieci wynoszą 5,10 zł.

Przewodnicząca RM zakończyła dyskusję w tym temacie.

Salę obrad opuścił Wiceprzewodniczący RM A. Mankiewicz.

Ad.5. Wnioski i zapytania

Radny Henryk Różański:

1. Pytanie,  jakie  jest  obecnie  zadłużenie  miasta  z  tytułu  niezapłaconych faktur  za remonty 
zasobów komunalnych?

2. Prośba  o  informację  n/t  stanu  zatrudnienia  w  UM  oraz  w  spółkach  MPWiK
i Sp. Mieszkaniowej z podziałem na wydziały i na stanowiska. Ostatnio zauważalne jest 
bardzo duże zagęszczenie w biurach.

Radny Jacek Bruździak:

1. Uwaga,  że  na  ul.  Słonecznej  zdarto  nawierzchnię,  podczas  gdy  w  chwili  obecnej  ten 
fragment nie jest remontowany. Stanowi to znaczne utrudnienia. Pytanie, jak długo potrwa 
taki stan braku nowej nawierzchni?

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Ponowne  pytanie  o  dokumentację  na  remont  drogi  do  budynków  byłego  LNU  przy
ul. P. Ściegiennego?

2. Pytanie, czy wiarygodne są informacje dotyczące zagrożenia funkcjonowania Prokuratury 
Rejonowej w Kamiennej Górze i czy były podejmowane jakie działania w tym temacie?

Radna Celina Róg:

1. Pytanie, kiedy odbędzie się remont ul. Księcia Bolka I?
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Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie, ile będą wynosić odsetki od niezapłaconych faktur, kiedy wykonawcy złożą pozwy 
w sądzie? Kwoty na fakturach są bardzo duże, zatem należy się chyba spodziewać również 
dużych odsetek.

Radny Józef Gorczyca:

1. Pytanie,  czy  możliwym  jest  ujęcie  w  przyszłorocznym  budżecie  remontu
ul. Sportowej?

2. Pytanie, czy po zrobieniu w roku bieżącym dokumentacji na remont ul. P. Ściegiennego, 
możliwe jest przystąpienie do prac w roku przyszłym?

Wiceprzewodniczący RM Andrzej Jasiński :

1. Pytanie, czy w związku z zaległościami finansowymi od Urzędu Marszałkowskiego, my też 
możemy liczyć na odsetki?

Radny Bogdan Wągrowski:

1. Prośba  o  podjęcie  rozmów  z  innymi  firmami  zajmującymi  się  odbiorem  śmieci
i  czyszczeniem miasta,  może uda się  wynegocjować lepsze ceny od tych,  które  obecnie 
oferuje SANIKOM. 

Radny Józef Groma:

1. Prośba o zajęcie się sprawą pojazdów wyjeżdżających z terenu budowy supermarketu przy 
ul. Wałbrzyskiej, które wywożąc na ulice błoto powodują ogromny nieporządek.

Radna Bogumiła Pawlukiewicz:

1. Pytanie, jak funkcjonuje Poradnia Terapii Uzależnień i Współuzależnień od Alkoholu i kogo 
zatrudnia?

Radny  G.  Szmajdziński złożył  wniosek  o  reprymendę  dla  radnego  B.  Wągrowskiego,
który wprowadza opinię publiczną i radnych w błąd.  Zarzucił  również radnemu nieumiejętność 
czytania.

Przewodnicząca  RM zauważyła,  że  każdy  radny  jest  dorosłą  osobą  i  odpowiada  za  swoje 
zachowanie i dodała, że to BM lub Z-ca BM powinni odpowiadać na niektóre zadane pytania.

Radny B. Wągrowski pokazał, że czytał dane z dokumentów spółki.

Przewodnicząca  RM zauważyła,  że  uchwały  mogły  się  zmienić  o  czym  radnym  mógł  nie 
wiedzieć.

Radny B. Wągrowski zauważył, że wnioski dopiero zaczynają spływać, dlatego należy powoływać 
się na tamtą uchwałę.
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Ad. 6. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM odniósł się do słów Przewodniczącej RM i zauważył, że radni zadawali pytania Prezesowi, nie 
jemu i że znają jego stanowisko w tej sprawie. Wie również, kiedy ma udzielać odpowiedzi.

BM przedstawił informację o pracy między, tj.
1. 27.08.2010  r.  -  spotkanie  w  X  Brygadzie  Kawalerii  Pancernej  w  Świętoszowie,

która przygotowuje się do misji w Afganistanie. Obecna była również Przewodnicząca RM
i Marszałek Województwa Dolnośląskiego.

2. 28.08.2010 r. i 4.09.2010 r. dzień działkowca.
3. 6.09.2010  r.  spotkanie  przedstawicieli  tzw.  kontraktu  w  Poradni  Terapii  Uzależnień

i Współuzależnień od Alkoholu. Jest bardzo duże zainteresowanie korzystaniem z poradni. 
Na  chwilę  obecną  został  już  wykorzystany  kontrakt.  Wygraliśmy  kolejny  przetarg  na 
Poradnię  Zdrowia  Psychicznego.  Była  to  jednocześnie  odpowiedź  na  zapytanie  radnej
B. Pawlukiewicz.

4. 12.09.2010  r.  Święto  miodu;  wyświęcenie  i  wręczenie  sztandaru  ufundowanego  przez 
samorządy dla pszczelarzy naszego powiatu.

5. 16-17.09.2010  r.  targi  komunalne  w  Monachium;  uczestniczył  BM  wraz  z  Prezesem 
MPWiK Panem Jarosławem Dyczkowskim i Panem Marianem Stoleckim; był to wyjazd na 
zaproszenie, miasto nie poniosło żadnych kosztów. Szukamy jak najtańszego dostawcy rur. 
Przy okazji spotkanie z przedstawicielami firmy włoskiej, która dostarcza nam aparaturę na 
III etap inwestycji w SANIKOMIE.

6. 20.09.2010 r. - uroczysta Sesja RM.
7. 24.09.2010 r. - uruchomienie kompleksu boisk przy SP Nr 1; turniej piłki nożnej.
8. 28.09.2010  r.  -  spotkanie  dwóch  współwłaścicieli  w  spółce  SANIKOM  –  Burmistrz 

Lubawki  i  Burmistrz  Kamiennej  Góry;  jesteśmy  na  dobrej  drodze  do  porozumienia
i dążymy do tego, aby nasz sprzeciw nie szkodził działalności firmy.

9. 28.09.2010  r.  -  Z-ca  Pan  Kazimierz  Kawa  spotkał  się  z  Prezesem  Kamieniołomów
w Ogorzelcu; postawiliśmy warunek, że jeżeli w sprawie rozładunku przy ul. Towarowej nic 
się nie zmieni to zablokujemy wjazd.

10. W  najbliższym  czasie  spotkać  się  mamy  z  Prezesem  PKP  w  Warszawie  w  sprawie 
przekazania dworca; mamy złożyć wniosek.

11. 29.09.2010 r. - reportaż o podziemiach kręconych przez telewizję z Wrocławia z inicjatywy 
Urzędu Marszałkowskiego, który bardzo popiera inwestycję.

Ad. 7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.

Informację  o  pracy  RM  między  Sesjami  przedstawił  Wiceprzewodniczący  RM Pan  Andrzej 
Jasiński – zał. Nr 4 do protokołu.

Salę obrad opuścił radny J. Gulewicz.

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany gruntów

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału AGN Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 5 do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
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Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/327/10  w  sprawie  zamiany 
gruntów.

Ad.  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  nadania  statutu  Miejskiej  Bibliotece  Publicznej
w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – zał.  Nr 6  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr LIV/328/10 w sprawie nadania statutu 
Miejskiej Bibliotece Publicznej w Kamiennej Górze.

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady udzielania 
stypendiów dla uczniów gimnazjów, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska 
Kamienna Góra.

Projekt uchwały z autopoprawką przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – 
zał. Nr 7 do protokołu.

Wiceprzewodniczący RM A. Jasiński złożył wniosek o podniesienie wymaganej średniej ocen
z 4,75 do 5,00 i wymaganej oceny b. dobrej do wzorowej, uzasadniając to tym, że proponowany 
pułap nie jest trudny do osiągnięcia, co może gminę kosztować więcej pieniędzy, niż jest w stanie 
przeznaczyć.

Kierownik Wydziału EKS wyjaśnił, że tworząc regulamin sugerowano się kryteriami jakie stosuje 
Prezes  Rady  Ministrów  i  nie  chciano  wychodzi  ponad  nie.  Kwota  może  będzie  większa  od 
planowanej, ale warte to jest lepszych wyników w nauce gimnazjalistów.

Wiceprzewodniczący RM A. Jasiński zauważył,  że  zachowanie b.  dobre nie  jest  najwyższym 
możliwym do osiągnięcia,  a średnia 4,75 też jest  osiągana przez wielu uczniów.  Zasugerował,
że może teraz podnieść wymogi, a potem, jeśli okaże się, że są zbyt wysokie – obniżyć.

Radny  H.  Różański wyraził  sprzeciw  wobec  pomysłu  Wiceprzewodniczącego  RM  i  wyraził 
zdanie,  że  warto  zacząć  od  niższych  wymogów.  Zauważył  również,  że  ocena  b.  dobra
z wychowania kwalifikuje już ucznia do otrzymania świadectwa z wyróżnieniem.

Radny J.  Bruździak wyraził  zdanie,  że  jak dla  niektórych uczniów średnia  4,75 nie  jest  zbyt 
wysoka dla osiągnięcia, tak niektórzy muszą się bardzo napracować, aby osiągnąć takie wyniki. 
Dodał,  że  RM  podejmując  uchwałę  w  tej  sprawie  mocno  wpływa  na  podnoszenie  systemu 
oświatowego.
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Przewodnicząca  RM poddała  pod  głosowanie  wniosek  Wiceprzewodniczącego  RM
Pana A. Jasińskiego, w wyniku którego RM przy 1 głosie „za, 15 „przeciw” i 2 „wstrzymujących 
się” odrzuciła wniosek.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag ani  zapytań,  w związku z  czym  Przewodnicząca RM  zarządziła 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 18 głosach 
„za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/329/10  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  zasady 
udzielania  stypendiów dla  uczniów gimnazjów,  dla  których  organem prowadzącym jest  Gmina 
Miejska Kamienna Góra.

Na salę obrad powrócił Wiceprzewodniczący RM Pan A. Mankiewicz.

Ad.  11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole 
Publiczne Nr 1 z Grupami Żłobkowymi” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Spacerowej 
12  w celu  jego przekształcenia  w jednostkę  budżetową pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr 1
z Grupami Żłobkowymi” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Spacerowej 12 i nadania tej 
jednostce statutu.

Projekt  uchwały przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – zał.  Nr 8  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr LIV/330/10  w sprawie  likwidacji 
zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  1  z  Grupami  Żłobkowymi”  z  siedzibą
w Kamiennej Górze przy ul. Spacerowej 12 w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową 
pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  1  z  Grupami  Żłobkowymi”  z  siedzibą  w  Kamiennej  Górze
przy ul. Spacerowej 12 i nadania tej jednostce statutu.

Ad.  12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole 
Publiczne  Nr  2”  z  siedzibą  w  Kamiennej  Górze  przy  ul.  T.  Kościuszki  4  w  celu  jego 
przekształcenia  w  jednostkę  budżetową  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  2”  z  siedzibą
w Kamiennej Górze przy ul. T. Kościuszki 4 i nadania tej jednostce statutu.

Projekt  uchwały przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – zał.  Nr 9  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/331/10  w  sprawie  likwidacji 
zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  2”  z  siedzibą  w  Kamiennej  Górze  przy
ul. T. Kościuszki 4 w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową pn.: „Przedszkole Publiczne 
Nr 2 ” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. T. Kościuszki 4 i nadania tej jednostce statutu.
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Ad.  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  likwidacji  zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole 
Publiczne Nr 3” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Papieża Jana Pawła II 20 w celu jego 
przekształcenia  w  jednostkę  budżetową  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  3”  z  siedzibą
w Kamiennej Górze przy ul. Papieża Jana Pawła II 20 i nadania tej jednostce statutu.

Projekt uchwały przedstawił  Kierownik Wydziału EKS Pan Janusz Graczyk – zał. Nr 10  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/332/10  w  sprawie  likwidacji 
zakładu  budżetowego  pn.:  „Przedszkole  Publiczne  Nr  3”  z  siedzibą  w  Kamiennej  Górze  przy
ul. Papieża Jana Pawła II 20 w celu jego przekształcenia w jednostkę budżetową pn.: „Przedszkole 
Publiczne Nr 3 ” z siedzibą w Kamiennej Górze przy ul. Papieża Jana Pawła II 20 i nadania tej 
jednostce statutu.

Ad.  14.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania   
przestrzennego w rejonie ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze, obszar „U”

Projekt  uchwały przedstawił  Z-ca Kierownika Wydziału  AGN Pan  Andrzej  Omachel  –  zał.
Nr 11 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr LIV/333/10 w sprawie uchwalenia mpzp 
dla rejonu ulic Asnyka i Zielonej w Kamiennej Górze, obszar „U”.

Ad.  15.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia  środków,  jako  wkładu  własnego  na   
realizację zadania pn. „Remont drogi gminnej – ul. Księcia Bolka I w Kamiennej Górze”

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału ZIF Pan Dariusz Adamczyk– zał. Nr 12  do 
protokołu.  Ponadto  odpowiedział  na  zapytanie  Radnej  C.  Róg  dot.  remontu  ul.  Ks.  Bolka  I,
tj.  projekt remontu drogi będzie zgłoszony do Narodowego Programu Dróg Lokalnych i będzie 
ujęty w budżecie na 2011 rok.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr LIV/334/10 w sprawie zabezpieczenia 
środków, jako wkładu własnego na realizację zadania pn. „Remont drogi gminnej – ul.  Księcia 
Bolka I w Kamiennej Górze”.
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Ad.  16.   Podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  obwodu  głosowania  w  szpitalu  dla   
przeprowadzenia głosowania w wyborach do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw 
oraz wyborach Burmistrza Kamiennej Góry, zarządzonych na dzień 21 listopada 2010 r.

Projekt  uchwały  przedstawił Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  –  zał.  Nr  13  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  19  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/335/10  w  sprawie  utworzenia 
obwodu głosowania  w szpitalu  dla  przeprowadzenia  głosowania w wyborach do rad gmin,  rad 
powiatów i sejmików województw oraz wyborach Burmistrza Kamiennej Góry, zarządzonych na 
dzień 21 listopada 2010 r..

Przewodnicząca RM zarządziła 5 min. przerwy.

Po przerwie na salę obrad nie powrócił radny J. Gorczyca.

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty od posiadania psów na rok 2011

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 14 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
17 głosach „za”, 1 „przeciw” i 0 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr LIV/336/10 w sprawie 
wysokości stawek opłaty od posiadania psów na rok 2011.

Ad. 18.   Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze  

Projekt  uchwały  przedstawił Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński  –  zał.  Nr  15  do 
protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr LIV/337/10 w sprawie nadania statutu 
Muzeum Tkactwa w Kamiennej Górze.

Ad. 19.   Podjęcie uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 16 do protokołu.
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Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/338/10  w  sprawie  opłaty 
prolongacyjnej.

Ad. 20.   Podjęcie uchwały w sprawie  określenia szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w   
spłacaniu  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  warunków 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania tych ulg

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 17 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy 18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/339/10  w sprawie   określenia 
szczegółowych zasad i trybu udzielania ulg w spłacaniu należności pieniężnych mających charakter 
cywilnoprawny,  warunków dopuszczalności  pomocy publicznej  w przypadkach,  w których ulga 
stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów lub osób uprawnionych do udzielania 
tych ulg.

Ad.  21.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie   likwidacji  rachunków  dochodów  własnych
w jednostkach budżetowych Gminy Miejskiej Kamienna Góra

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 18 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym 
Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  18  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  LIV/340/10  w  sprawie   likwidacji 
rachunków dochodów własnych w jednostkach budżetowych Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

Ad. 22.   Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2010 rok  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 19 do protokołu.

Przewodnicząca RM zapytała, na jakie kwoty czekamy od Marszałka Województwa?

Skarbnik odpowiedziała,  że  ok.  2  mln.  zł.,  a  wnioski  zostały  złożone  koniec  mają,  początek 
czerwca. Za inwestycje musieliśmy zapłacić ze środków własnych, a dopiero po przedstawieniu 
faktur  mogliśmy ubiegać  się  o  zwrot  poniesionych kosztów.  Zgodnie  z  obietnicami  za  tydzień 
powinien wpłynąć do miejskiej kasy pierwszy milion.

12



Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag ani  zapytań,  w związku z  czym  Przewodnicząca RM  zarządziła 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 18 głosach 
„za” podjęła Uchwałę Nr LIV/34110 w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2010 
rok.

Ad.  23.   Informacja  Burmistrza  Kamiennej  Góry  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna   
Góra za I półrocze 2010 r.

Informację przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 20 do protokołu.

Radny  Z.  Nagórny  zapytał,  czy  przewidywane  są  na  przyszłość  problemy  finansowe  miasta
w związku z takimi zaległościami, jakie są w chwili obecnej?

Skarbnik odpowiedziała,  że  w  przyszłym roku  budżet  będzie  inaczej  opracowany w  związku
z nową ustawą o finansach publicznych, będzie duża dyscyplina finansowa, gdyż dochody bieżące
i  wydatki  muszą  być  na  takim samym poziomie.  Nie  jest  tajemnicą,  że  trudno  będzie  dopiąć 
przyszłoroczny budżet,  gdzie  trzeba  zabezpieczyć  zadania  obligatoryjne,  a  dochody majątkowe 
będzie  można  przeznaczać  na  prowadzenie  inwestycji.  Dodała,  że  bieżąca  sytuacja  finansowa 
miasta jest ciężka, ale jeśli do końca przyszłego tygodnia otrzymamy należne pieniądze z Urzędu 
Marszałkowskiego, to uda dopiąć się tegoroczny budżet.
Radny H.  Różański zauważył,  że  dochody ze  sprzedaży majątku  gminy są  na  bardzo niskim 
poziomie  i  wyraził  zdanie,  że  za  mało  środków  przeznaczanych  jest  na  udoskonalanie  oferty 
sprzedaży,  co potem mogłoby się  zwrócić.  Dodał,  że  oferty sprzedaży umieszczane w lokalnej 
telewizji są zazwyczaj mało czytelne i jest krótki czas ich emisji, a Wydział AGN powinien dołożyć 
więcej starań do promowania swoich ofert.

Skarbnik przyznała  rację,  że  zbyt  mała  promocja  i  forma  emisji  są  jakimś  powodem  słabej 
sprzedaży, ale wpłynęła na to również ogólna gorsza sytuacja finansowa kraju, gdzie z jednej strony 
pojawia się niepewność pracy i ostrożność ludzi kupujących w zaciąganiu kredytów, a z drugiej
i banki mają dużo większe wymagania i zaostrzyły kryteria przyznawania pożyczek.

Radna Z. Kolat  zauważyła, że uchwalając budżet na ten rok już było mówione o konieczności 
prowadzenia dużej dyscypliny finansowej, a stawki od nieruchomości zostały utrzymane na tym 
samym  poziomie,  co  w  2009  roku.  BM  zobowiązał  się  również  do  mniejszym  umorzeń 
podatkowych, a jednak one są na dość wysokim poziomie.

Wiceprzewodniczący RM zapytał, jak będzie wyglądała sprawa kont bankowych tych jednostek, 
którym podjętą na obecnej sesji uchwałą zostały one zlikwidowane?

Skarbnik odpowiedziała, że każda jednostka budżetowa będzie musiała odprowadzić dochody na 
koniec miesiąca na konto gminy. Spowoduje to sytuację,  że w budżecie na 2011 rok będziemy 
chcieli zrobić rezerwę na dany kwartał i potem będziemy o to zwiększać budżet danych jednostek. 
W  przypadku  szkół  podstawowych  i  przedszkoli  konieczne  będzie  również  utworzenie  kont 
pomocniczych, aby wpłaty za obiady i wpłaty rodziców nie krążyły w budżecie.

Radny H.  Różański zauważył,  że  należy dbać  o miejsca  pracy i  o  tworzenie  nowych etatów,
a  proponowany przez  BM wzrost  stawek  podatku  od  nieruchomości  wcale  nie  wpłynie  na  to 
korzystnie.
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Skarbnik wyjaśniła, że w związku z wątpliwościami przytoczony projekt uchwały został wycofany 
z  porządku  obrad  i  ponownie  będzie  analizowany  przez  Stałe  Komisje  RM.  Dodała,  że  BM 
składając projekt był zgodny z maksymalnymi stawkami ustalonymi przez Ministerstwo Finansów 
przewidzianymi na 2011 r.

Wiceprzewodniczący RM A. Jasiński odczytał Uchwałę RIO o wykonaniu budżetu – zał. Nr 21 
do protokołu.

Ad. 24. Sprawy różne.

Sekretarz  Miasta  Pan  Arkadiusz  Wileński przedstawił  analizę  oświadczeń  majątkowych 
pracowników UM oraz jednostek podległych – zał. Nr 22 do protokołu.

Wiceprzewodniczący RM A. Mankiewicz wyjaśnił przyczyny sporu na linii Gmina Miejska – 
spółka SANIKOM, tj. wg niego wynika on:
1) ze sposobu podejmowania uchwał, przy sprzeciwie Gminy Kamienna Góra – największego 
udziałowca;
2) ze sposobu i zasad przyjmowania nowych wspólników, a także wyceny ich wkładu; 
3) z ceny jaką płacą za odbiór odpadów mieszkańcy w różnych miejscowościach.

Radny R. Ostrowski  zwrócił się do BM z prośbą o przejęcie budynku przy ul. Armii Ludowej
i utworzenie w nim hospicjum dla ludzi starszych.
Zapytał również, co robią nasi delegacji w Sejmie i Parlamencie w sprawie pomocy i poparcia dla 
Kamiennej Góry?

Radny Z. Nagórny odniósł się do propozycji radnego R. Ostrowskiego, dot. przejęcia budynku
i poparł szczytny cel, ale zauważył, że oprócz wskazania zadania, należy podać jeszcze źródło jego 
sfinansowania.

Radna C. Róg wyraziła zdanie, że miasto nie jest organizacją, która ma wszystko robić i dodała,
że  powiat  nie  jest  zainteresowany  przekazaniem  nam  tego  budynku,  więc  nie  widzi  potrzeby 
dyskusji w tym temacie.

BM odpowiedział, że do niego również zwracają się ludzie zaniepokojeni sprzedażą tego budynku, 
gdzie pojawiają się różne propozycje jego wykorzystania.
Odniósł  się również do kwestii  podatków i  zauważył,  że w Kamiennej  Górze są one najniższe
w porównaniu z gminami ościennymi w powiecie i należy stopniowo zacząć je podnosić, gdyż 
przez ostatnie 2 lata utrzymywane były na tym samym poziomie.
Potwierdził  również  słowa  Skarbnik  Miasta,  że  staramy  się  pilnować  dyscypliny  finansowej
i że jeśli na dniach wpłyną pieniądze z Urzędu Marszałkowskiego, to utrzymamy płynność.
Nadmienił  również,  że  BM ma prawo do zwolnień z  podatku i  z  niego korzysta.  Zdarzają  się 
sytuację,  że  trzeba  wybierać,  albo  damy  zwolnienie,  albo  zwolnionych  zostanie  kilka  osób 
pracujących w firmie. Są to trudne wybory, ale zawsze w pierwszej kolejności staramy się myśleć
o zachowaniu etatów.

Sekretarz  Miasta odpowiedział  na  pytanie  radnego  H.  Różańskiego  dot.  osób  zatrudnionych
w  UM,  tj.  obecnie  w  Urzędzie  zatrudnionych  jest  64  pracowników  plus  4  osoby  na  pracach 
interwencyjnych lub publicznych. Zwiększona liczba osób, którą zauważył radny to przebywający 
w ostatnim czasie w UM stażyści lub praktykanci. Zasady BHP są zachowane.
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BM odpowiedział ponadto na pytania radnych, tj.: 

Radnemu H. Różańskiemu:

1. Wiem, co się dzieje w spółce i pilnuję tych zadłużeń, ale to jest spółka prawa handlowego
i to prezes odpowiada za zobowiązania. Wykonawcy też znają drogę prawną, którą mogą 
zastosować. Czuwam nad sytuacją, wszystkie sprawy stopniowo będą regulowane.

Radnemu J. Bruździakowi:

1. Wszystko  zostało  zdarte  w  jednym  czasie  ze  względów  ekonomicznych,
z uwagi na to, że raz wynajęta maszyna taniej kosztowała.

Radnemu Z. Nagórnemu:

1. Nic się nie zmienia w tym temacie.
2. Jesteśmy w ciągłym kontakcie  z  Prokuraturą  Okręgową w Jeleniej  Górze  oraz  naszym 

powiatem.

Radnej Z. Kolat:

1. Wiem, co się dzieje w spółce i pilnuję tych zadłużeń, ale to jest spółka prawa handlowego
i to prezes odpowiada za zobowiązania. Wykonawcy też znają drogę prawną, którą mogą 
zastosować. 

2. Czuwam nad sytuacją, wszystkie sprawy stopniowo będą regulowane.

Radnemu J. Gorczycy:

1. Temat  na  przyszły  rok.  (Radna  Z.  Kolat  zaproponowała,  aby  drogę  wyłożyć  kostką
z odzysku pozyskaną przy remontach dróg, co BM przyjął do wiadomości).

2. Nic się nie zmienia w tym temacie.

Wiceprzewodniczącemu RM  A. Jasińskiemu:

1. Nie odważę się występować o odsetki do Marszałka.

Radnemu B. Wągrowskiemu:

1. Temat przyjęty do wiadomości.

Radnemu J. Gromie:

1. Temat przyjęty do wiadomości.

15



Ad. 25. Zamknięcie Sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  LIV  Sesję  Rady  Miejskiej 
w Kamiennej Górze w dniu 29 września 2010 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady

     /-/ Małgorzata Krzyszkowska

16


